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L'arquitecte de l'equip líder de la Primera Divisió ha enlluernat els més de 600 assistens

a l'11è Dia de l'Entrenador i l'Entrenadora a l'Hotel Melià de Sitges.

L'11è Dia de l'Entrenador i l'Entrenadora de la Federació Catalana de Futbol ha comptat

amb la participació del director esportiu català del Girona FC, l'actual líder de la Primera

Divisió. L'Hotel Melià de Sitges ha vibrat amb les sinceres reflexions de Cárcel, qui ha

respost  a  les  preguntes  del  director  de  l'Àrea  Tècnica  de  l'FCF,  Israel  López.  El  fil

conductor de la ponència ha estat l'evolució a l'alça tant de la figura de Quique Cárcel

com la del club gironí, fins a arribar al brillant moment actual compartit. 



El punt de partida de Quique Cárcel com a director esportiu va ser al CE L'Hospitalet,

compaginant  la  seva  funció  de  futbolista  amb  la  dels  despatxos  al  conjunt  

franjivermells. Ser futbolista ha estat un avantatge per al director esportiu del Girona

perquè coneix a la perfecció el que es cuina dins d'un vestidor. El Girona FC ha marcat la

vida personal i professional del director esportiu: "Formar part de la transformació del

Girona és una gran alegria i satisfacció". Cárcel ha reconegut que: "el Girona actual neix

dels fracassos, el més important per arribar on som són els processos que ens hi han

portat".



El Girona líder de la Primera Divisió s'explica per Quique Cárcel i  pel tècnic Míchel

Sánchez. "Ha canviat les nostres vides, Míchel ha impregnat l'equip de felicitat des del

primer dia",  assegura Cárcel.  Fa dues temporades el  Girona es trobava en zona de

descens a la Primera Federació i és llavors quan Quique Cárcel parla amb la directiva

per oferir-li la renovació: "Penso que el nostre entrenador és tan agraït i fidel perquè en

aquella situació va veure que l'aposta era ferma, en una situació molt complexa".



Irsael López ha preguntat al director esportiu del tècnic gironí sobre les projeccions i

expectatives  de  la  temporada  del  Girona  FC,  amb  tots  els  focus  europeus  sobre

Montilivi. Cárcel ha ressaltat que "hem de tenir clar que si ens classifiquem per Europa,

l'objectiu  del  curs  vinent  serà  la  salvació''.  Això  sí,  el  director  esportiu  ha  conclòs

asseverat que "evidentment, jugar competició europea m'ajudarà a convèncer possibles

fitxatxes". 
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https://www.youtube.com/watch?v=AUJ2SWiLPAc

